

\* 20.09.1944 in Telfs

† 20.12. 2021 in Woodstock, USA

Forscher und Erfinder (Orgon bzw. Chi Generator)

Karl Hans Welz, 77, passed away peacefully at his home in Woodstock, GA on 12/20/21. Karl was born to Anna and Karl Welz in Telfs/Tirol, Austria 9/20/44 and grew up with his sister Gertrud.

From a young age, Karl Welz had a fascination with science and the stars. He became an avid reader and the pursuit of knowledge was a lifetime ambition. Alongside this pursuit he travelled extensively. From working on cargo ships in South Africa, to Switzerland, and eventually from 1974, he ended up in the United States.

Here he met and married Vicky Karhu and their love for each other created three children: Karl Victor Welz, Renate Karhu-Welz, and Hans Nickolas Karhu-Welz. In 1983, Karl met his soulmate Bettie and her daughters Ericka and Carla, who he loved as his own. Karl and Bettie remained married until her passing in 2015.

Most famously, Karl invented the orgone generator in 1991 and Orgonite in 1992. Karl was fluent in 7 languages and knew bits and pieces of more than 20. He would often speak in a person's native tongue when he met them out in public. Karl loved to cook, listen to classical music, and crack jokes. He was a generous and loving husband, father, son, grandfather, brother, uncle, and friend. When visiting his home, you'd often leave with more than you arrived with and always with a smile.

Karl embraced his position as the author of his own life. He had an extensive network of friends, admirers and loved ones across the world who will miss his jokes, wisdom, and ability to help you see things from a different perspective.

One of Karl's favorite sayings was "There are more realities than there are people on this planet" and his perspective in life was based on that.

Karl Hans Welz was preceded in death by his parents Anna (Kranewitter) Welz and Karl Welz, and his loving wife Bettie Welz, Loving memories of Karl will forever be cherished by his sister Gertrud Welz, sons, Karl Victor (Chante') Welz, and Hans Nickolas Karhu-Welz, daughter, Renate Karhu-Welz, stepdaughters Carla (Earl) Mitchell Randolph and Ericka Saulsberry, nephews Alexander Puppardo and Claudio Puppardo, grandchildren Karl Vincent Welz, Christel Kairi Moody, Sierra C Welz, Eliot Karhu-Welz, Brandin Randolph, Maisha Saulsberry, Christian Randolph, Brittany Saulsberry, Ryan Saulsberry and Jazmeena Saulsberry, 12 great-grandchildren, cousins and friends all across the world.

Those wishing to send online condolences may do so at [www.LakesideFuneralHomeGa.com](http://www.LakesideFuneralHomeGa.com).

*Quelle: Lakeside Funeral Home, 121 Claremore Drive, Woodstock, Ga 30188, Phone: 770-293-2757, is honored to assist The Welz Family.*

*<https://www.lakesidefuneralhomega.com/obituary/karl-welz>*



Foto: Gemeindechronik Telfs

IT-Übersetzung:

Karl Hans Welz, 77, verstarb am 20.12.21 friedlich in seinem Haus in Woodstock, GA. Karl wurde am 20.09.44 als Sohn von Anna und Karl Welz in Telfs/Tirol, Österreich, geboren und wuchs bei seiner Schwester Gertrud auf.

Karl Welz war schon in jungen Jahren von der Wissenschaft und den Sternen fasziniert. Er wurde ein begeisterter Leser und das Streben nach Wissen war sein Lebenstraum. Neben dieser Tätigkeit unternahm er ausgedehnte Reisen. Von der Arbeit auf Frachtschiffen in Südafrika über die Schweiz bis er schließlich ab 1974 er in den Vereinigten Staaten landete.

Hier lernte er Vicky Karhu kennen und heiratete sie. Aus ihrer Liebe zueinander gingen drei Kinder hervor: Karl Victor Welz, Renate Karhu-Welz und Hans Nickolas Karhu-Welz. 1983 lernte Karl seine Seelenverwandte Bettie und ihre Töchter Ericka und Carla kennen, die er wie seine eigenen liebte. Karl und Bettie blieben bis zu ihrem Tod im Jahr 2015 verheiratet.

Am bekanntesten ist, dass Karl 1991 den Orgongenerator und 1992 Orgonit erfand. Karl sprach sieben Sprachen fließend und beherrschte Teile von mehr als 20 Sprachen. Er sprach oft in der Muttersprache einer Person, wenn er sie in der Öffentlichkeit traf. Karl liebte es zu kochen, klassische Musik zu hören und Witze zu machen. Er war ein großzügiger und liebevoller Ehemann, Vater, Sohn, Großvater, Bruder, Onkel und Freund. Wenn man sein Zuhause besuchte, ging man oft mit mehr weg, als man ankam, und immer mit einem Lächeln.

Karl nahm seine Position als Autor seines eigenen Lebens an. Er verfügte über ein umfangreiches Netzwerk von Freunden, Bewunderern und Angehörigen auf der ganzen Welt, die seine Witze, seine Weisheit und seine Fähigkeit, einem zu helfen, die Dinge aus einer anderen Perspektive zu sehen, vermissen werden.

Einer von Karls Lieblingsprüchen war „Es gibt mehr

Realitäten als es Menschen auf diesem Planeten gibt“ und seine Lebensperspektive basierte darauf.

Vor Karl Hans Welz starben seine Eltern Anna (Kranewitter) Welz und Karl Welz sowie seine liebevolle Frau Bettie Welz. Liebevolle Erinnerungen an Karl werden seine Schwester Gertrud Welz und seine Söhne Karl Victor (Chante') Welz für immer in Ehren halten und Hans Nickolas Karhu-Welz, Tochter, Renate Karhu-Welz, Stieftöchter Carla (Earl) Mitchell Randolph und Ericka Saulsberry, Neffen Alexander Puppato und Claudio Puppato, Enkelkinder Karl Vincent Welz, Christel Kairi Moody, Sierra C Welz, Eliot Karhu-Welz, Brandin Randolph, Maisha Saulsberry, Christian Randolph, Brittany Saulsberry, Ryan Saulsberry und Jazmeena Saulsberry, 12 Urenkel, Cousins und Freunde auf der ganzen Welt.

Wer sein Beileid online übermitteln möchte, kann dies unter [www.LakesideFuneralHomeGa.com](http://www.LakesideFuneralHomeGa.com) tun.

*Quelle: Lakeside Funeral Home, 121 Claremore Drive, Woodstock, Georgia 30188, Telefon: 770-293-2757, fühlt sich geehrt, die Familie Welz unterstützen zu dürfen.*

*<https://www.lakesidefuneralhomega.com/obituary/karl-welz>*